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Japan Extends Grassroots Assistance in Electricity and Agriculture  

for Rural Communities in the West Bank 

 

Today on December 1, 2011, the signing ceremony of the grant 

contracts of the following two projects was held in the Representative Office of 

Japan to the PA. The contracts were signed by Mr. Naofumi Hashimoto, 

Representative of Japan to the Palestinian Authority, and the representatives of 

AEHS and Al Jadeida Village. The two projects funded by the Government of 

Japan through the Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects 

(GGP) are as below: 

 

1. The Project for the Establishment of a Compost Production Plant in the 

Jericho Agricultural District (US$ 220,000): This grant will be utilized for 

the construction of local compost production plant, which will improve 

the economic situation of the agricultural sector in the Jericho governorate 

by stabilizing the supply of cheap compost of good quantity and quality.   

2. The Project for Extension and Rehabilitation of the Electric Network in Al 

Jadeida Village (US$ 103,250): This Grant will unilized safe and 

sufficient supply of electricity for all citizens in Al Jadeida village by 

extending the existing electric network to the districts which currently 

have no official electricity supply and also by replacing the most harmful 

parts of the existing wires with new cables. 

 

Mr. Hashimoto in his speech expressed that the Japanese Government 

is determined to continue its support to Palestinian people from human security 

perspective as well as from its political stands for their efforts to establish a 

viable independent Palestinian state and to develop capacities of local institutions 

in providing basic daily services to people. 

 

The GGP scheme is specially designed to address basic needs from 

human security perspective, which include water and electricity supply, health 

care, primary education and to support deprived people. In the Japanese Fiscal 
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Year 2010, a total of $1,068,288 for eleven projects in the West Bank and Gaza 

Strip were funded by the Government of Japan under GGP scheme, which is part 

of Japan’s total assistance to the Palestinians since 1993 amounting about $1.21 

billion. 

 

(End)  
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Mr. Hashimoto Exchanging the Grant Contract With  

Mr. Abdul Karem Sa’ed, Muttahida Municipality  

 

 

 

 
 

Mr. Hashimoto Exchanging the Grant Contract 

With Mr. Mr Fathi Tawfeq, Head of AEHS 
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، عقد هزاسن حىقيع عقىد هٌح لوشزوعيي في هكخب هوثليت الياباى لدي السلطت 2011ديسوبز  1حن اليىم 

ى لدي السلطت الفلسطيٌيت، حن حىقيع العقىد هي قبل السيد ًاؤفىهي هاشيوىحى، هوثل اليابا. الفلسطيٌيت

هي قبل  ييعوالوشز ييوحن حوىيل هذ. بيج الوهٌدس الزراعيوهوثليي عي كل هي قزيت الجديدة وجوعيت 

وهن علً  (.GGP) الإًساًيالأهي ولوشاريع الأهليت ل الياباًيت هٌح الوساعداث ححج إطارحكىهت الياباى 

 :الٌحى الخالي 

دٗلاس  002,222 تقٍَح اىزساػٍح أسٌحا فً ٍْطقح ىؼض٘ياىسَاد ا إّراج ٍصْغإّشاء  ٍششٗع .1

 اى٘ضغ اىرً ٍِ شأّٖا ذحسٍِ، اىَحيً اىسَاد ٍصْغ لإّراج ىثْاء ٕزٓ اىَْحح سرسرخذً: أٍشٌنً

َحيً تأسؼاس قيٍيح اى اىسَاد اٍذاداخ ػِ طشٌق ذأٍٍِ أسٌحا ٍحافظح اىزساػً فً الاقرصادي ىيقطاع

 .خٍذج ّٗ٘ػٍح مٍَحٗراخ 

: دٗلاس أٍشٌنً 122,002 اىدذٌذج فً ٍحافظح اىخيٍو تقٍَح قشٌح اىنٖشتائٍح فً اىشثنح ٗذإٍٔوَذٌذ ذ ٍششٗع .2

 اىنٖشتاء شثنح ٍِ خلاه ذ٘سٍغاىدذٌذج،  قشٌحٍ٘اطٍِْ دٍَغ ٗمافٍح ىلإٍذاد مٖشتاء آٍْح  اىَْحح ٕزٓسرسرخذً 

ٍِ  الأمثش ضشسا الأخزاء ػِ طشٌق اسرثذاه، ٗمزىل اىرٍاس اىنٖشتائً لا ٌصيٖااىرً  إىى اىَْاطق اىحاىٍح

 .خذٌذتناتلاخ مٖشتائٍح اىَ٘خ٘دج  الأسلاك

 اىشؼة اىفيسطًٍْ ٍِ ٍْظ٘س الأٍِ الإّساًّ ػزً حنٍ٘ح اىٍاتاُ دػٌ ػِ ٗأػشب اىسٍذ ٕاشٍَ٘ذ٘ فً ميَرٔ

رطٌ٘ش قذساخ اىَؤسساخ اىى خاّة دػٌ خٖ٘دٓ ى ٗدػٌ خٖ٘دٓ لاقاٍح دٗىح فيسطٍٍْح ٍسرقيح قاتيح ىيحٍاج، ٗاىسٍاسً

 .اىخذٍاخ الأساسٍح اىٍٍٍ٘ح ىيْاساىَحيٍح ىر٘فٍش 

ٍصٌَ خصٍصا ىريثٍح الاحرٍاخاخ الاساسٍح، ٗاىرً ذشَو اىٍَآ ٗاىنٖشتاء ٗاىشػاٌح اىصحٍح  GGPإُ تشّاٍح اه 

ذٌ ذٌَ٘و ٍا  ،0212ففً اىسْح اىَاىٍح اىٍاتاٍّح ىؼاً . ٗاىرؼيٌٍ الأساسً، اضافح اىى دػٌ الأشخاص اىََٖشٍِ

دٗلاس ٍِ قثو حنٍ٘ح اىٍاتاُ لأحذ ػشش ٍششٗػا فً ٍخريف ٍْاطق اىضفح اىغشتٍح ٗقطاع  1,068,288ٍدَ٘ػٔ 

غزج ذحد اطاس ٕزا اىْ٘ع ٍِ اىَساػذاخ، ٗاىرً ذشنو خزءا ٍِ اخَاىً ٍساػذاخ اىٍاتاُ ىيفيسطٍٍٍِْ ٍْز ػاً 

 .ٍيٍاس دٗلاس 1201ٗاىرً تيغد ح٘اىً  1992
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